
 
 

ACTA PLE NUM. 13/95 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 30 DE NOVEMBRE DE 1995. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores  del 
dia  trenta de novembre de  mil  nou-cents noranta-cinc,  es reuneixen a la 
sala de sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor 
Alcalde, i assistits  per  mi,  la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr.  Sergi Fernández Mesa 



Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusa la seva absència 
 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
 En  primer lloc pren la paraula el senyor  Alcalde, José Montilla 
Aguilera, per donar la benvinguda i agrair la presència en el Ple de la senyora 
Zaquia Ghanem, alcaldessa de Cheraga que és una ciutat de 50.000 habitants 
pròxima  a Alger, i que es troba a la nostra ciutat com a conseqüència del  
conveni subscrit amb el Consell Municipal de la  Dona, per assistir a la 
conferència de ciutats mediterrànies. 
 
 Després  d'això  es declara oberta la sessió  i  es passa  a despatxar 
els assumptes que figuren a l'ordre  del dia i que són els següents: 
    
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 



 
 1.- Lectura i aprovació de l'acta núm.  12/95,  corresponent a la 
sessió ordinària del dia 26 d'octubre d'enguany. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per  assenyalar que a la pàgina 23 
de l'acta de  la  sessió que se sotmet a votació, les intervencions realitzades  
pel senyor Prieto en el punt 7è. han d'atribuir-se al punt  8è. En  
conseqüència  les  intervencions del  punt  7è,  queden redactades de la 
manera següent: 
 
 "Després  d'una breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Serveis a la 
Persona, senyor Vicenç Badenes  i Teixidó,  intervé  el Portaveu del Grup 
Municipal  del  PP, senyor  Amador Rosas Outes per preguntar qui  assumirà  
les despeses  de l'immoble, contestant sobre això  el  Portaveu del  Grup  
Municipal del PSC-PSOE,  senyor  Antonio  Balmón Arévalo,  que  actualment 
s'està procedint a  efectuar  una revisió  de totes les cessions anteriors més  
antigues  per homogeneïtzar criteris, tal com es va informar a la  Comissió 
Informativa, de manera que les despeses d'aigua,  llum, neteja  i  telèfon, 
siguin assumides per les  entitats  que realitzen els consums." 
 
 I les intervencions del punt 8è. quedaran  redactades de la manera 
següent: 
 
 "Després  d'una breu explicació del punt  feta  pel President-Delegat  
de la Comissió Informativa de l'Area  de Serveis  a  la Persona, senyor Vicenç  
Badenes  i  Teixidó, intervé  el  Portaveu del Grup  Municipal  d'IC-Els  Verds, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que al seu grup  li  sembla 
positiu posar locals a disposició  de  les entitats ciutadanes, especialment 
d'aquesta en què a  pesar de  la  situació per la qual ha passat, manté  un  
altíssim nivell d'associats." 
 
 A continuació s'aprova per unanimitat l'acta número 12/95, 
corresponent a la sessió ordinària del dia 26  d'octubre d'enguany, amb les 
esmenes anteriorment exposades. 
 
 
 
 2.-  Donar compte del decret núm. 4.968/95, de data 6 de 
novembre d'enguany. 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes  del seu  coneixement,  
es dóna lectura del  Decret  dictat  per l'Alcaldia, com a conseqüència de la 



seva urgència, el text literal del qual és el següent: 
 
 
 "Vista que  en l'actualitat está pendent de  cobrir un  lloc  de treball 
de professor a l'Escola  Municipal  de Música, com a conseqüència de la 
recissió del contracte  de treball suscrit amb Adolfo Ruiz de Conejo Vilora, que 
tenia asignat  l'especialitat de violoncel, amb una dedicació  de 20 hores 
setmanals, 
 
 Atès que per part de la Corporació s'han convocat 9 places, en virtut 
del que preveu l'Oferta Pública  d'Ocupació d'enguany, a fi de poder cobrir les 
necessitats funcionals de l'esmentada escola. 
  
 Atès,  que el procés selectiu per la  provissió  de les esmentades 
places es durà a terme el dia 10 de novembre i  que la provissió no es podrà 
produir fins al  cap  d'uns  dies.  
 
 Atès,  que és del tot necessari disposar d'un  professional  que 
garanteixi el normal inici del curs  escolar 95-96, a fi de poder donar 
cumpliment a l'oferta  formativa publicada, 
 
 Atès que en la convocatòria esmentada, s'ha presentat  una  
candidata que reuneix les  condicions  per  poder atendre les activitats 
formatives pendents de proveir.   
 
 Atès, el que preveuen els articles 16, 17, 19,  20, 22,  97  i 98 del 
Reglament del Personal al Servei  de  les Entitats  Locals, en relació els tipus 
de llocs de  treball que  poden  cobrir el personal laboral  no  permanent,  els 
supòsits  de contractació temporal, i els sistemes de  provissió de places, 
respectivament. 
 
 Atès, que pel que s'ha exposat és del tot necessari contractar amb 
caràcter d'urgència a una professora  perquè es pugui cobrir l'especialitat de 
violoncel el curs escolar en  normalitat, i que per altra banda s'ha dut a terme  
una convocatòria per la seva provissió definitiva. 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions que li 
confereix l'article 21 de la llei 7/1985 de 2 d'abril,  
 

A C O R D 
 
 Primer.- Autoritzar la contractació temporal de  la Sra.  ANNA 
COMELLAS VILA-PUIG, per cobrir  interinament,  a partir del 25 d'octubre de 
1995 i fins tant no es  proveixi la  plaça  vacant de professor de l'escola de  
música,  amb l'especiacilitat de violocel, amb un dedicació de 20  hores 



setmanals  en   la  forma que estableix  l'article  88  del Reglament  del 
Personal al Servei de les Entitats Locals  o es  rescindeixi la seva relació pels 
supòsits recollits  en l'article 24 de l'esmentat cos legal i com a màxim fins  el 
30 de juny de 1996. 
 
 Segon.- Establir a l'esmentada empleada, les retribucions 
establertes, d'acord amb les dedicacions fixades. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en  la propera sessió que se celebri. 
 
 Quart.-   Publicar l'esmentada contractació  en  el Butlletí  Oficial 
de la Província i en el Diari Oficial  de la Generalitat." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
         
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 3.-  Aprovació de l'expedient de contractació  mitjançant  
concurs  pel  subministrament per  al  lloguer  de maquinària d'excavació 
i transport per a la construcció,  i de la convocatòria de licitació per 
adjudicar el contracte. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
      "Vist  l'expedient  instruït  per a la contractació mitjançant  concurs  
del  subministrament  pel  lloguer  de  maquinària per a la construcció. 
 
              Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient  emesos   pel  Cap  
de  l'Area  de  Manteniment,  Cap del  Departament de Contractació-Patrimoni   
i   Intervenció  Municipal 
 
              El  Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior  i Governació  proposa 
al Ple de l'Ajuntament  l'adopció  dels  següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs del 



subministrament pel lloguer de maquinària per a       la construcció. 
 
               Segon.-    Aprovar    el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives    
particulars    de    l'esmentat  contracte. 
 
               Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
               Quart.-  Convocar  concurs per a  l'adjudicació  de l'esmentada 
adquisició, de conformitat amb l'article 209 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
       Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant  anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 4.-  Aprovació de l'expedient de contractació  mitjançant  
concurs  pel  subministrament per  al  lloguer  de maquinària de 
jardineria, i de la convocatòria de licitació per adjudicar el contracte. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
       "Vist  l'expedient  instruït  per  la   contractació mitjançant  concurs  
del  subministrament  pel  lloguer  de maquinària de jardineria. 
 
              Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient   emesos   pel  Cap  
de  l'Area  de  Manteniment,  Cap del Departament de Contractació-Patrimoni   
i   Intervenció  Municipal 
 
              El  Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior  i Governació  proposa 
al Ple de l'Ajuntament  l'adopció  dels  següents 
 

A C O R D S 
 
               Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs  del 
subministrament pel lloguer de  maquinària  de jardineria. 
 



               Segon.-    Aprovar    el  Plec de Clàusules Econòmic-Administratives    
particulars  de  l'esmentat  contracte. 
 
               Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.-  Convocar  concurs per a  l'adjudicació  de l'esmentada 
adquisició, de conformitat amb l'article 209 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
               Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província." 
 
         
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 
 5.-  Aprovació de l'expedient de contractació  mitjançant 
concurs pel subministrament del butlletí  municipal "Cornellà  Informa", i 
de la convocatòria de licitació  per adjudicar el contracte. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
       "Vist  l'expedient  instruït  per  la  contractació mitjançant  concurs  
del  subministrament de la revista Municipal  Cornellà Informa, així com la 
seva  confecció  i impressió. 
 
              Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient  emesos    pel  Cap  
de Premsa,  Cap   del Departament de  Contractació-Patrimoni   i  Intervenció  
Municipal. 
 
              El  Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior  i  Governació  
proposa al Ple de l'Ajuntament  l'adopció  dels  següents 
 

A C O R D S 
 
               Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs del 
subministrament de la revista Municipal  Cornellà Informa, així com la seva 



confecció i impressió. 
 
               Segon.-    Aprovar    el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives    
particulars    de   l'esmentat contracte. 
 
               Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.-  Convocar  concurs per a  l'adjudicació  de l'esmentada 
adquisició, de conformitat amb l'article 209 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
       Cinquè.- Donar publicitat a la licitació mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón Arévalo, intervé el President-Delegat de 
la Comissió Informativa  de  l'Area  de Serveis a  la  Persona,  senyor Vicenç  
Badenes  i Teixidó, per assenyalar  que  en  aquest contracte es preveu 
l'elaboració d'un major nombre  d'exemplars. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup  Municipal  d'IC-Els 
Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per preguntar  quin  tipus  de 
publicitat se li  farà,  tant  a aquest  expedient  de contractació com als  dos  
que  s'han sotmès  a  votació anteriorment, contestant sobre  això  el 
President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, que  es publicarà en el Butlletí 
Oficial de  la  Província, sense perjudici de la possibilitat d'invitar  
particularitzadament determinades empreses.  
 
 A la vista d'aquesta explicació intervé novament el Portaveu del 
Grup Municipal d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per preguntar 
si això vol dir que s'haurà d'ampliar  el  termini  del  contracte  actualment  
vigent, contestant  sobre això el senyor Alcalde que està  prevista aquesta 
possibilitat de pròrroga en el propi contracte,  ja que,  com explica a 
continuació el President-Delegat de  la Comissió Informativa de l'Area de 
Règim Interior i Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo,  amb l'actual 
Llei  de Contractes de les Administracions Públiques, més o menys el període  
necessari per poder tramitar un expedient de  contractació per concurs serà 
aproximadament de tres mesos. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
 
         
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 6.-  Aprovació inicial de la modificació de crèdit número  
59/95, mitjançant crèdit extraordinari i  suplement de  crèdit finançat 
amb baixes per anul.lació  i  aplicació del remanent de Tresoreria. 
 
 Es llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la sol.licitud de modificació de crèdit  del Departament  de  
Treball i Comerç, de data 20  de  novembre d'enguany,  amb motiu de 
l'atorgament de  diverses  subvencions. 
 
 Vista  la sol.licitud de modificació de crèdit  del Gabinet de l'Alcaldia 
de data 17 de novembre d'enguany, amb motiu de l'atorgament de dues 
subvencions. 
 
 Vista la sol.licitud de modificació de crèdit de la Guàrdia  Urbana  
de data 17 de novembre d'enguany  per  fer front  al pagament de les factures 
per despeses de la  grua de SOMAPSA. 
 
 Atès  el  que estableixen l'art. 158.1 de  la  Llei 39/88,  Reguladora 
de les Hisendes Locals i l'art.  35  del R.D. 500/90, de 20 d'abril. 
 
 Vist l'informe favorable de la Intervenció  Municipal. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació,  Economia i Hisenda, vist 
el dictàmen favorable de l'esmentada Comissió, proposa al Ple l'adopció del 
següent  
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  número  
59/95, mitjançant  crèdit  extraordinari  i suplement  de crèdit finançat amb 
baixes per anul.lació,  i aplicacio  del remanent de tressoreria, segons  el  
següent detall: 
 
 



ESTAT DE DESPESES 
 
                                                 Consignació                                       Consignació 
Partida          Descripció                        actual           Altes        Baixes           Final 
 
11.111.48934    Transf.Coop. i Desenv.        12.000.000             ----        4.800.000     7.200.000 
11.111.49001    Asamb.Prov.Pod.Pop.Habana             0       3.000.000           ----        3.000.000 
11.111.48938    Cons.Jov.i Inf.Cornellà                       0      1.800.000        ----            1.800.000 
73.622.48923    Campanya Prom.Mercats      2.500.000          ----           2.380.000        120.000 
73.622.48924    Campnaya Prom.Comercial 10.800.000          ----         10.165.000       635.000 
 
 
                                              Consignació                                        Consignació 
Partida          Descripció                        actual           Altes        Baixes           Final 
 
73.622.2260501Desp.div/Campanya Nadal               0       2.000.000        ----             2.000.000 
73.622.48939    Ass.Comerc.Cornella                        0       5.500.000        ----             5.500.000 
73.622.48940    Unión Com.Marsans-Campfaso        0       2.000.000        ----             2.000.000 
73.622.48941    Com.Ass.Cornellà Centre                  0          665.000        ----               665.000 
73.622.48942    Com.Parades venda Mercat Centre   0          680.000        ----                680.000 
73.622.48943    Assoc.venedors Mercat S.Ild.            0       1.400.000        ----             1.400.000 
73.622.48944    Com.Usuaris Mercat Marsans          0          300.000        ----                300.000 
25.222.22704    CPS/Grua Municipal          5.000.000       9.000.000        ----           14.000.000 
                                                                                     
                          TOTAL ..............................      26.345.000   17.345.000 
                          ======================================================== 
 
 
 ESTAT DINGRESSOS 
 
                                                      Consignació                                  Consignació 
 Partida      Descripció                         actual          altes        baixes              final                     
 
 71.87001   Remanent Tresoreria   
             Suplement Crèdit                     175.742.662     9.000.000                  184.742.662 
                                                                                     
                         TOTAL:................................       9.000.000 
                         ======================================================== 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'art. 150 de la Llei 39/1988, de  28 de desembre, Reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s'entendrà definitiu,  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramon, se sotmet a votació el 



dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 7.-  Aprovació de la nova versió del Text Refós  de la 
Modificació del Pla General Metropolità a l'area de  sòl urbà industrial 
ocupada per l'empresa Nubiola-Vilumara. 
 
 Aquest  punt es retira de la sessió a indicació  de  la Presidència, a 
efectes de realitzar un estudi més acurat del tema. 
 
         
 
 
 8.-  Aprovació inicial de l'Estudi de Detall per  a la  reordenació  
dels  volums edificables  en  les  unitats residencials  1, 2, 3 i 4 del Pla 
Parcial  Fatjó,  situades entre l'avinguda Can Corts, carrer Mercè 
Rodoreda, avinguda Maria Aurelia Campmany i carrer Montserrat Roig. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'Estudi de Detall relatiu a la  reordenació dels volums 
edificables a les illes residèncials 1, 2, 3  i 4 del Pla Parcial Fatjó. 
 
 Atesos els informes de l'Arquitecta-Cap d'Area i de l'Assessor  
Jurídic, ambdós favorables, els quals posen  de manifest que el present Estudi 
de Detall té com a  objectiu el següent: 
 
 "La realització d'uns petits ajusts a  l'ordenació de volums 
proposada en el Pla Parcial Fatjó per les  illes residencials   que  permetin  
solventar  la   contradicció existent entre el nombre d'habitatges autoritzats 
(106),  i els que realment surten (66), sense variar l'edificabilitat total de cada 
illa (10.601,36 m²) ja que si es manté  l'ordenació  volumètrica  vigent ens  
sortiria  una  superfície edificada per habitatge de 163 m². 
 
 
 El  plec  de coronació a la cota 33,  resultat  de l'aplicació  de  
l'alçada reguladora  màxima  (18,30)  per damunt  de  la  cota  14,69, tal  com  



especifica  el  Pla Parcial, ens dona una alçada mitjana dels blocs lineals de 
l'Avinguda  Can Cors de 12 metres, excesiva pel nombre  de plantes  del  Pla 
Parcial (PB+12) per això a  l'Estudi  de Detall  es fixa per aquest blocs, un 
nombre de plantes  de PB+3"  i que està complert tant en la documentació  
gràfica com  escrita que incorpora propossant, en conseqüència,  la seva 
aprovació. 
 
  Atès el que disposen els articles 12, 26, 64, 65, 66  i 75 del Decret 
Legislatiu 1/90, de 12 de  juliol  pel qual  s'aprova  la  refosa  de  Textos  
Legals  vigents  a Catalunya  en  matèria  urbanística  i  altre   legislació 
concordant,  així com arts. 50.2.c) i 112.3.k) de la  Llei 8/87, de 15 d'abril 
Municipal i de Règim Local de  Catalunya, la Comissió Informativa 
d'Urbanisme, Obres, Manteniment i  Serveis  proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció  dels  següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar inicialment  l'Estudi  de  Detall per  a la 
reordenació  dels volums edificables en les  Unitats Residèncials 1, 2, 3 i 4 del 
Pla Parcial Fatjó, situades entre avinguda Can Corts, carrer Mercè Rodoreda,  
avinguda Maria Aurelia Campmany i carrer Montserrat Roig. 
 
 Segon.- Sometre'l a informació pública, pel termini de 20 dies 
hàbils, mitjançant anuncis al Diari de la  Generalitat  de Catalunya, Butlletí 
Oficial de la  Província  i uns  dels  diaris  de  major  difusió.  De  no   produir-
se al.legacions o reclamació, en la fase d'exposició  pública, el  present  Estudi  
de  Detall  s'entendrà  definitivament aprovat." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 9.-  Aprovació inicial del Projecte  Modificat  del Centre  de 
Serveis a les Empreses, dotat amb un  pressupost de 2.398.068.604,- 
pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 



 "Vist el Projecte bàsic del CENTRE DE SERVEIS A LES EMPRESES,  
redactat per l'Arquitecte Jordi Frontons  Gonzàlez,  promogut per l'EMPRESA 
MUNICIPAL  DE  DESENVOLUPAMENT URBA  DE  CORNELLA,  S.A.  
(EMDUCSA),  amb  un   pressupost d'execució  de dos mil quaranta cinc 
milions  quatre-centes cinquanta-dues  mil  dues-centes  vuitanta  vuit   
pessetes (2.045.452.288,-), sense I.V.A., aprovat pel Ple de l'Ajuntament en 
data 21 de març de 1991. 
 
 Atès  l'informe favorable, emès per la  senyora  Mª Luz  Araujo 
Cantón, Arquitecta/Cap de l'Area, la qual  posa de manifest que "El projecte 
bàsic no incluia els honoraris professionals i visats col.legials (96.276.270,-
ptes.),  ni l'equipament escènic, equipament i decoració de la sala  de 
l'Auditori,  so, alarma, circuit tancat de TV, megafonia  i aire  condicionat 
(124.109.724,-ptes.) les escomeses  generals d'aigua i electricitat, 
(32.936.915,-ptes.), el vallat i  neteja del solar, (33.804.900,-ptes.)  i  
l'urbanització exterior  del  mateix, (84.852.044,-ptes.)",  proposant  en 
conseqüència  la modificació del Projecte aprovat, tant  en lo relatiu al 
pressupost d'execució material de les  obres, com a les seves partides. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,  de  15  
d'abril, Municipal i  de  Règim  Local  de Catalunya  i altra legislació 
concordant i, de  conformitat amb  l'article  22.m  de  la  Llei  7/85,  de  2   
d'abril, Reguladora de Bases de Règim Local, la Comissió Informativa d'Obres,  
Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis,  proposa   a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar, inicialment, el projecte  modificat  del  CENTRE 
DE SERVEIS A LES EMPRESES,  dotat  amb  un pressupost  de  dos  mil  
tres-cents  noranta-vuit  milions seixanta-vuit     mil    sis-centes     quatre     
pessetes (2.398.068.604,- ptes. I.V.A. inclòs). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a  Informació 
Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí  Oficial  de la Província i al 
Diari  Oficial  de  la Generalitat,  pel  període de 30 dies, per tal que  qui  es 
consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez  Flor, intervé el  senyor  
Alcalde,  José Montilla Aguilera, per assenyalar que aquesta obra ha estat 
possible ja que hi ha hagut un ingrés fruit del finançament derivat del FEDER 
molt més elevat de l'inicialment previst, com  a conseqüència de la devaluació 



de la pesseta, ja  que la  subvenció atorgada pel FEDER era en ecus, la qual  
cosa ha  donat una diferència al nostre favor de  cinquanta-cinc milions de 
pessetes. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 10.-  Aprovació inicial del Projecte de  Desviament del  
Col.lector  de Plaça Galicia, promogut  per  l'empresa Municipal   SOMAP,  
S.A.,  dotat  amb  un   pressupost   de 39.675.043,- pessetes. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vist  el Projecte de DESVIAMENT DEL COL.LECTOR  DE PLAÇA  
GALICIA,  promogut per  l'Empresa  Municipal  SOMAP, S.A.,  dotat amb un 
pressupost de trenta-nou  milions  sis-centes   setanta-cinc  mil   quaranta-
tres   (39.675.043,-- ptes.). 
 
 
 Atesos  els  informes favorables  a  la  aprovació, emèsos  per 
l'Arquitecta/Cap de l'Area i l'Assesor  Jurídic obrant a l'expedient. 
 
 Vistos  els  articles  218, 219 i 264  de  la  Llei 8/1987,  de  15  
d'abril, Municipal i  de  Règim  Local  de Catalunya  i altra legislació 
concordant i, de  conformitat amb  l'article  22.m  de  la  Llei  7/85,  de  2   
d'abril, Reguladora de Bases de Règim Local, la Comissió Informativa d'Obres,  
Urbanisme,  Manteniment  i  Serveis,  proposa   a l'Ajuntament Ple l'adopció 
dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar,  inicialment,  el  Projecte   de DESVIAMENT  DEL 
COL.LECTOR DE PLAÇA GALICIA,  promogut  per l'Empresa Municipal 
SOMAP, S.A., dotat amb un pressupost de trenta-nou  milions sis-centes 
setanta-cinc  mil  quaranta-tres (39.675.043,- ptes.). 
 
 Segon.- Sotmetre l'aprovació de l'esmentat projecte a  Informació 
Pública mitjançant inserció d'Edicte al  Butlletí  Oficial  de la Província i al 
Diari  Oficial  de  la Generalitat,  pel  període de 30 dies, per tal que  qui  es 
consideri interessat pugui efectuar al.legacions i reclamacions." 



 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, intervé el Regidor del 
Grup  Municipal  de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per preguntar  si 
sortirà a compte la construcció del pàrquing després  s'assumir  els costos del 
trasllat del col.lector, ja  que  del contrari dóna l'impressió que les places 
s'hauran de vendre molt cares, contestant sobre això el  President-Delegat  de 
la  Comissió  Informativa  de  l'Area  d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i 
Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, que en el Consell d'Administració de la 
Societat ja es va discutir aquest tema i es va tenir  en compte tant el 
desviament del col.lector  com la urbanització de la plaça i del  seu  entorn, i 
amb tot això es va aprovar un preu de venda de  les places  fins i tot per sota 
d'alguns dels  pàrquings  anteriorment construïts. 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, José  Montilla  Aguilera,  per 
assenyalar que si es  venen  totes  les places,  els números han de quadrar, ja 
que s'ha tingut  en compte fins i tot per establir el preu de la transmissió de 
les  places el cost d'adquisició dels terrenys, que   s'han adquirit  un  per 
venda directa i l'altre  per  expropiació forçosa. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 11.-  Donar-se per assabentats del propòsit  d'iniciar expedient 
d'apreuament en relació a la finca núm.  69-75 de la Carretera 
d'Esplugues, propietat de l'Entitat José Llopart, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vista  l'instància, de data 13 de novembre   1995, RGE  núm.  
21315,  del senyor José  María  Llopart  Barbal, actuant  en  nom i 
representació, sense  acreditar,  de  la entitat  José  Llopart,  S.A.,   propietaria  
de  la  finca  ubicada a la carretera d'Esplugues núm. 69-75, la qual  diu que  
"... la citada finca fue calificada en 1953 como  zona de parque urbano al ser 
aprobado el primer Plan General  de Barcelona y su zona de influencia o Plan 
Comarcal de Barcelona. Con posterioridad fue afectado también por el 
denominado  Plan de Enlaces, que preveía su inclusión en el  projecto  de 
ensanchamiento de la red viaria. Finalmente,  las zonificaciones se unificaron 



en el Plan General  Metropolitano de Barcelona (PGM). Su calificación actual 
es de  Zona de  Parques Urbanos (clave 6 b)". i en la qual reclama  que "...  en  
base a todo lo expuesto, por medio  del  presente escrito  se viene a instar la 
iniciación del  procedimiento expropiatorio con arreglo al art. 103 del 
mencionado  Texto Refundido". Afegint-se una valoració de l'immoble, instant-
se a aquesta Corporació perquè "emita... su correspondiente Hoja de 
Aprecio...". 
 
 
 Atès l'informe tècnic emès per l'Arquitecta Municipal/Cap  d'Area  
d'Urbanisme  i Serveis, el  qual  posa  de manifest que la finca està qualificada 
com a zona de  Parcs i Jardins urbans de nova creació (Clau 6b).  
 
 Atès  l'informe  jurídic  emès  per  l'Assessor  de  l'Area  del  qual  es 
despren   que  l'interessat   fa  una interpretació de l'article 103 del Decret 
Legislatiu  1/90, de  12 de juliol, pel qual s'aprovà la Refosa  dels  Textos 
Legals vigents a Catalunya en Matèria Urbanística, parcialment errònia  
perquè l'article " en cap lloc diu que procedeixi iniciar el corresponent 
procediment expropiatori  per a  la fixació de justipreu en la forma en Dret 
procedent  i el seu corresponent pagament... si no que, ben al contrari, diu  
que "... el titular dels béns o els seus  causahavents advertiran  l'Administració  
competent  del  seu   proposit d'iniciar  l'expedient d'apreuament, que es podrà 
portar  a terme per ministeri de la Llei, si transcorreguessin altres dos anys 
des del moment d'efectuar l'advertiment",  propossant, en conseqüència, 
donar-se per enterats de l'iniciació del  procediment expropiatori i denegar la 
resta  de  peticions del interessat.     
 
 Vist l'article 103.1 del Decret Legislatiu 1/90  de  12  de  juliol,  pel 
qual s'aprovà la  Refosa  dels  Textos Legals   a  Catalunya  en  Matèria  
Urbanística i altre legislació concordant, la Comissió Informativa d'Urbanisme,  
Obres,  Manteniment  i Serveis proposa a  l'Ajuntament  Ple  l'adopció dels 
següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Acceptar la petició formulada pel  senyor José  María 
Llopart Barbal, en nom i  representació,  sense acreditar, de la companya 
JOSE LLOPART, S.A. per escrit  de 13 de novembre 1995, donant-se aquest 
Ajuntament per  assebentat del seu caràcter d'advertència del  propòsit  
d'iniciar  l'expedient d'apreuament transcorreguts dos anys  des d'el moment 
d'efectuar-la, en relació a la finca de la seva propietat,  ubicada al núm. 69-75 
de la carretera  d'Esplugues de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Denegar a l'interessat la petició  relativa a l'emissió per part 
de l'Ajuntament de full  d'apreuament, per  entendre  que no és el moment  



procedimental  d'aquest tràmit, si no transcorreguts dos anys des de la 
comunicació dels interessats de fer ús de la potestat fixada per  l'article 
esmentat. 
 
 Tercer.- Notificar els antecedents acords a l'interessat pel seu 
coneixement i efectes."  
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 
 
 12.- Donar conformitat als treballs de  conservació i  neteja del 
parc de l'Infanta, plaça Europa i plaça  Llibertat,  i reconèixer l'obligació 
de 9.000.000,- pessetes a favor de l'empresa TECSAL, S.A. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instruït pel reconeixement  dels treballs de 
conservació de jardineria, manteniment i neteja del  Parc  de  l'Infanta, Plaça 
Europa  i  Plaça  Llibertat realitzats per l'empresa TECSAL,S.A. 
 
 Atès  l'informe emès pel tècnic en jardineria,  amb data 30 d'octubre 
de 1995, donant conformitat als esmentats treballs així com al preu dels 
mateixos. 
 
 Atès l'informe emès conjuntament pel Cap de  Servei  de  
Manteniment i la Cap del Departament Administratiu,  el qual  posa de 
manifest "que l'encàrrec es va fer al mes  de març 1995, estant encara en 
vigència el Decret 1005/74,  de 4 d'abril a l'empara del qual es van adjudicar a 
la mateixa empresa  directament  i  sense  promoure  concurrència   en 
l'oferta, els contractes de prestació de serveis de  Jardineria  Alps i FF.CC de 
6.969.000.- ptes.;  Jardineria  Parc Can  Mercader de 27.591.659.- ptes.; 
Jardineria Parc  Riera de  5.454.522.-  ptes.;  Manteniment  General  Polígon   
de 29.273.585.-   ptes.;   Jardineria   Camp   de   l'Empedrat 1.515.000.- ptes. 
i altres de menors pressupostos, i que al mateix  temps  l'empresa TECSAL, 
S.A. ha estat  exempta  de constituir  fiança per Acord Plenari de 13 de  
desembre  de 1993". 



 
 Atès  l'informe de l'Assessoria Jurídica de  l'Area emés en el mateix 
sentit. 
 
 Vista  la factura que s'acompanya;  de  conformitat   amb 
l'anteriorment exposat, la Comissió d'Urbanisme, Obres, Manteniment i 
Serveis proposa a l'Ajuntament Ple  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Donar conformitat als treballs de  Conservació i neteja dels 
Parc de l'Infanta, Plaça Europa i Plaça Llibertat,  executats  per l'empresa 
TECSAL, S.A.,  per  un import de 9.000.000.- pessetes. 
 
 Segon.- Autoritzar, disposar i reconeixer l'obligació  de 9.000.000.- 
pessetes a favor de  l'empresa  TECSAL, S.A.   amb   càrrec  a  la  partida   
pressupostària   núm. 53.432.22740." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, intervé el Regidor del 
Grup  Municipal de CiU, senyor Ramon Blanco Lorenzo, per assenyalar que 
abans,  quan s'ha debatut el  punt 4, s'ha explicat que  la maquinària per a 
jardineria era molt cara, en canvi  aquest contracte  surt  molt bé de preu, la 
qual  cosa  no  sembla quadrar  amb  l'explicació anteriorment feta i  posaria  
de manifest  que seria més pràctic contractar aquests  serveis que suportar les 
despeses de la Brigada i de la  maquinària de jardineria.  
 
 En  relació amb aquest tema intervé  el  President-Delegat  de la 
Comissió Informativa de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, per  assenyalar que es tracta de dues coses  
diferents,  ja que  una cosa és la jardineria i altra és la maquinària  de 
jardineria  que va amb personal inclòs, mentre que  aquests treballs dels quals 
ara es tracta en aquest punt no són  de manteniment, són treballs totalment 
diferents. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE SERVEIS A LA PERSONA 



 
 13.-  Aprovació de la subscripció d'un  conveni  de col.laboració 
entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i l'Assemblea Provincial de 
Barcelona de la Creu Roja  Espanyola, relatiu al manteniment de 78 
aparells de telealarma. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Serveis a la 
Persona, que textualment diu: 
 
 
 "Atès  que la Llei 7/85 reguladora de les Bases  de Règim  Local a 
Catalunya estableix, entre les tècniques  de participació  ciutadana, que el 
deure de  les  corporacions locals  és  afavo-rir el  desenvolupament  dels  
interessos generals o sectorials dels veïns. 
 
 Que la prestació dels Serveis Socials és una competència  pròpia 
dels municipis i que aquesta  prestació  pot adoptar  la forma del servei 
d'atenció telefònica per a  la gent gran o persones de risc. 
 
 Que  entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat  i l'Assemblea  
Local  de  la Creu Roja a Cornellà  hi  ha  un conveni de col.laboració signat en 
data 1 de juny de  1992, prorrogat el 19 d'octubre de  1994, pel qual 
l'Assemblea de la  Creu Roja es compromet, dins dels programes  
subvencionats,  a la instal.lació d'aparells de telealarmes, i a  la seva  atenció 
d'urgència per a la gent gran o  persones  en risc. 
 
 Per tot això, el Ponent de la Comissió de l'Area de Serveis  a la 
Persona proposa al Ple  Municipal,  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Aprovar la subscripció d'un  conveni  de col.laboració  
entre l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat i  l'Assemblea  Provincial  de 
Barcelona de  la  Creu  Roja Espanyola,  relatiu al manteniment de 78 aparells 
de  telealarma, per un import màxim de 3.471.378,- ptes, que  seran deduïdes  
de   la  partida  3231321300,  el text  del  qual s'acompanya com a annex al 
present acord. 
 
 Segon.-  Facultar el senyor Alcalde, José  Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents  que siguin  necessaris  per  a  la  
formalització  del  present acord." 
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt  feta per la 
Regidora-Delegada de Salut Pública,  Serveis Socials i Dona, senyora Judith 



Ibañez Vives, se sotmet a  votació  el dictamen, i és aprovat per  unanimitat  
dels assistents. 
 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 14.-  Aprovació  de la concessió de  subvencions  a vàries 
Entitats de la Ciutat, per a la realització  d'activitats amb motiu de les 
festes de Nadal i Reis. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vistos els projectes presentats per les   Entitats que  es  detallen a 
la part resolutiva del  present  acord, sobre  la  realització de diverses   
activitats  durant  la celebració  de les properes festes Nadalenques i  de  Reis, 
per  tal de dinamitzar i potenciar el comerç i els  mercats de la ciutat. 
 
 Atès  que  aquest Ajuntament  estima  convenient  i beneficiós  
recolçar totes les actuacions encaminades a  la promoció del comerç i dels 
mercats de la ciutat. 
 
 Atès el que disposa l'article 118, 125.2 a) i demés concordants  del  
Reglament d'obres, activitats  i  serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 
número 179/1995, de  13 de juny. 
 
 Per  tot  això,  l'Alcalde   President   proposa  a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Concedir a les Entitats que més  endevant es  detallen  
una subvenció per l'import  que  així  mateix s'especifica  per  la realització de 
diversos actes i  instal.lacions  amb  motiu de la celebració  de  les  properes 
festes de Nadal i Reis, a càrrec de les partides que  s'indiquen: 
 
 
 
 
Entitats               Import             Número Partida 
 
ASSOCIACIO DE COMERCIANTS DE CORNELLA          5.500.000   7362248939 
 



UNION DE COMERCIANTES "MARSANS-MN.JAUME SOLE-CAMPFASO"   2.000.000   7362248940 
 
COMERCIANTS ASSOCIATS CORNELLA CENTRE            665.000   7362248941 
 
COMUNITAT D'USUARIS DE PARADES DE VENDA DEL MERCAT  
MUNICIPAL DEL CENTRE             680.000   7362248942 
 
ASSOCIACIO DE VENEDORS DEL MERCAT MUNICIPAL SANT ILDEFONS   400.000  7362248943 
 
COMUNITAT D'USUARIS DEL MERCAT MUNICIPAL DE MARSANS             300.000  7362248944 
 
Les  esmentades quantitats corresponen com a màxim  al  50% del cost de les 
activitats indicades. 
 
 
 
 Segon.- Subordinar l'atorgament de les  subvencions esmentades al 
compliment de les següents condicions: 
 
 a) Que es porti a terme totes les actuacions  especificades al  
projecte presentat i que forma part del  present  acord com annex número 1. 
 
 b)  Que  s'observin  totes les  clàusules  de  l'escrit  de normes,  que 
s'adjunta com a document número 2 i que  forma part d'aquest acord." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
Regidor-Delegat de l'Area de Treball i  Comerç,  senyor Ciriaco Hidalgo 
Salgado, intervé el  Portaveu del Grup Municipal d'IC-Els Verds, senyor 
Frederic Prieto i Caballé,  qui  després de manifestar  que  comparteixen  el 
mateix  objectiu i en principi ho aproven,  assenyala  que, tal  com  va dir a la 
Comissió Informativa,   és  necessari adoptar  les  mesures  corresponents  
perquè  les  despeses d'energia  es  redueixin  el  màxim  possible,  apagant  la 
il.luminació a la nit.  
 
 Així  mateix  el  senyor Prieto  assenyala  que  no comparteix el fet 
de fer de les bosses un element més de la campanya  i  que  s'han de fer molts 
esforços  en  pro  del comerç de la ciutat, però no solament per Nadal sinó en  
la resta de l'any. 
 
 En  relació amb aquesta intervenció pren de nou  la paraula  el 
Regidor-Delegat de l'Area de Treball i  Comerç, senyor  Ciriaco Hidalgo 
Salgado, per assenyalar que com  ja va comentar a la Comissió Informativa, 
aquest any s'ha  fet un  esforç en el tema de l'enllumenat, ja que, per  
ordinador,  s'apaga la il.luminació automàticament a l'una de  la matinada,  
llevat  de les nits de Nadal i cap  d'any.  Així mateix el senyor Hidalgo 
assenyala que Urbanisme i  Serveis està  estudiant  altres  fórmules  per  
reduir  els  costos d'energia.  



 
 Pel  que  fa  referència a les  bosses,  el  senyor Hidalgo  assenyala 
que el Portaveu d'IC-els Verds  té  raó, però  que s'ha fet per aprofitar bé els 
diners, perquè  les de paper sortien molt cares, manifestant que per a  propers 
exercicis  es  buscaran  pressupostos més  barats  amb  més temps. Així 
mateix el senyor Hidalgo recorda que  efectivament també està per celebrar un 
ple monogràfic per  tractar sobre la problemàtica del comerç local d'una 
manera global, però  les  finances municipals tenen un límit i  les  seves 
competències no són aquestes, ja que qui ostenta les competències  és la 
Generalitat, la qual recentment  ha  denegat una subvenció per al mercat de 
Sant Ildefons per import  de vint-i-sis milions de pessetes. 
 
 Seguidament  intervé novament el Portaveu del  Grup Municipal 
d'IC-Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per  assenyalar que la seva 
intervenció no es devia de  cap de les maneres a cap desconfiança, 
assenyalant a  continuació  que al seu parer el paviment del mercat de Sant  
Ildefons resultarà molt car perquè la gent relliscarà i  caurà, i sol.licitaran 
indemnització a l'Ajuntament. 
 
 En  relació amb aquest tema intervé  el  President-Delegat  de la 
Comissió Informativa de l'Area  d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, 
senyor Antonio Martínez Flor, per manifestar que el paviment que s'ha 
col.locat al mercat ha  estat a iniciativa  de l'Assemblea de  Comerciants  que 
paga  parcialment l'obra, i que va prendre aquesta  decisió en  contra de 
l'opinió dels tècnics, de la qual cosa hi  ha constància. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup  Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, qui després d'assenyalar l'acord del seu grup amb la 
proposta, creu que s'hauria d'anar més enllà el pròxim any, i enllaçar aquest  
tema amb  la  festivitat de Reis i no solament amb  Nadal.  Així mateix el 
senyor Rosas assenyala que al seu parer no s'haurien  de portar aquestes 
coses tan tard, sinó que  s'hauria de  parlar  amb temps del tema del poblat i 
de la  fira  de Reis,  a efectes de tractar-lo unificadament per evitar  el seu  
encariment, en lloc de dispersar la  despesa,  qüestió que ve dient des de fa 
dos anys. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal d'IC-els Verds, 
senyor Ignacio Florez Barrón, per  assenyalar que encara que el seu grup 
presentarà propostes concretes,  creu  que seria important que s'enviés una  
carta  al conjunt de la població i als comerciants, fent-los  constar que  en  
aquestes  dates ha de tenir-se en  compte  que  el cartrons no han de ser 
llençats en els contenidors, ja  que són reciclables. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal de  CiU, 
senyor Antoni Cortada i Valls, per assenyalar  que com  que la Generalitat ha 



denegat la subvenció del  mercat Sant  Ildefons,  se  li haurien de comunicar  
al  seu  grup aquestes circumstàncies per veure si ells poden fer  alguna cosa 
per solucionar aquests temes, contestant sobre això el Regidor-Delegat  de  
l'Area  de Treball  i  Comerç,  senyor Ciriaco  Hidalgo Salgado, que li farà còpia 
de la carta  de denegació  de la subvenció que es va produir  passades  les 
eleccions, al.legant que no hi havia partida. 
 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 15.-  Aprovació de la concessió d'una  subvenció  a l'Associació 
de Venedors del Mercat Municipal Sant Ildefons per a la realització 
d'activitats amb motiu de la  celebració del 25è aniversari de la seva 
inauguració. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist el projecte presentat pel senyor Josep Trepat Soto,  en  
representació de l'ASSOCIACIO  DE  VENEDORS  DEL MERCAT  MUNICIPAL  
SANT ILDEFONS, sobre la  realització  de diverses  activitats  amb motiu de la 
celebració  del  25è. aniversari de la inauguració del mercat. 
 
 Atès  que l'Ajuntament estima que  cal  col.laborar amb  aquests 
tipus d'esdeveniments, per tal de  promocionar els mercats municipals. 
 
 Atès el que disposa l'article 118, 125.2 a) i demés concordants  del  
Reglament d'obres, activitats  i  serveis dels ens locals, aprovat pel Decret 
número 179/1995, de  13 de juny. 
 
 Per  tot  això,  l'Alcalde   President   proposa  a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Concedir a l'ASSOCIACIO DE  VENEDORS  DEL MERCAT  
MUNICIPAL SANT ILDEFONS, una subvenció  per  import d'un milió de 
pessetes (1.000.000,-pts.), per la  realització  de diverses activitats amb motiu 
de la celebració  del 25è.  aniversari de la inauguració del mercat, a càrrec  de 
la partida número 7362248943. L'esmentada quantitat correspon  com a 
màxim al 50% del cost de les activitats  indicades. 



 
 
 Segon.-  Subordinar  l'atorgament de  la  subvenció esmentada al 
compliment de les següents condicions: 
 
 a) Que es porti a terme totes les actuacions  especificades al  
projecte presentat i que forma part del  present  acord com annex número 1. 
 
 b)  Que  s'observin  totes les  clàusules  de  l'escrit  de normes,  que 
s'adjunta com a document número 2 i que  forma part d'aquest acord." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta  pel  
Regidor-Delegat de l'Area  de  Treball  i Comerç,  senyor Ciriaco Hidalgo 
Salgado, se sotmet a  votació, i és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 16.- Ratificació del contingut del conveni subscrit entre  el  
Departament d'Ensenyament de la  Generalitat  de Catalunya i 
l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat, sobre el funcionament del centre 
docent C.M.E.E. Can Mercader. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
   "Vist  el  conveni singular suscrit en  data  2  de gener  de  1992, 
entre el Departament d'Ensenyament  de  la Generalitat  de  Catalunya i 
l'Ajuntament  de  Cornellà  de Llobregat,  referent  al  funcionament  del  
centre  docent C.M.E.E. de Can Mercader. 
 
      Vist que aquest conveni va ser signat en data 2  de gener de 1992 
per l'Honorable Sr. Conseller  d'Ensenyament, Sr.  Josep  Laporte i Salas i per 
l'Il.lm. Sr.  Alcalde  de Cornellà de Llobregat, Sr. José Montilla Aguilera. 
 
 Atès  que es necessari que es ratifiqui pel Ple  de l'Ajuntament el 
contingut d'aquell conveni i l'autorització a  l'Alcaldia per la signatura, per tal 
de  poder  percebre l'import corresponent a l'any 1995, de la financiació de la 
Generalitat. 
 
 L'Alcalde proposa al Ple de l'Ajuntament de  Cornellà de Llobregat, 
l'adopció dels següents  
 



A C O R D S 
 
      Primer.- Ratificar el contingut del conveni  singular  suscrit  en 
data 2 de gener de 1992 entre el  Departament d'Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya i l'Ajuntament  de Cornellà de Llobregat sobre el 
funcionament  del centre docent C.M.E.E. Can Mercader, i facultar a  l'Il.lm. 
Sr.  Alcalde  de Cornellà de Llobregat, Sr.  José  Montilla Aguilera, per a la 
signatura del mateix. 
 
      Segon.- Comunicar el present acord al Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
 
 17.-  Disolució amb efectes del dia 31 de  desembre de  1995, 
de l'organisme autònom local denominat  "Institut Municipal d'Esport" 
(IMDE). 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "El  Ple de l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat, mitjantçant  
acord adoptat en sessió plenària celebrada  el dia 25 de novembre de 1987, va 
aprovar la constitució  d'un Organisme  autònom local denominat "Institut  
Municipal  de l'Esport  de  Cornellà" (IMDE), per la gestió  directa  del servei  
públic local d'ordenació i gestió  d'instal.lacions esportives en el marc de 
l'objectiu general de la  promoció i  desenvolupament  de l'esport i la cultura  
física  a  la població,  en  els termes previstos en  els  seus  Estatuts 
reguladors, els quals van quedar definitivament aprovats el dia 27 de gener de 
1988. 
 
 Atès que aquest Ajuntament, per raons  d'operativitat i economia, 
enten que resulta necessari, a la vista  de l'experiència dels últims anys, 
procedir a la disolució  de l'esmentat  Organisme,  per  entendre que  la  gestió  
dels serveis que constitueixen la seva finalitat es pot  realitzar  d'una  forma 
més eficaç mitjançant la  gestió  directa d'aquest  per part de l'Ajuntament, 
sense necessitat  d'una personalitat jurídica independent. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa  l'article  233 de la Llei 



8/1987, de 15 d'abril, Municipal  i  de Règim Local de Catalunya aquesta 
Entitat és competent per a establir, i per tant per a modificar, el sistema de  
gestió dels  seus serveis, en ús de la seva potestat  d'auto-organització. 
 
 Per  tot això, aquesta Presidència, vist  l'informe de data 27 de 
setembre, número 9/95, emès per la Secretaria Delegada de l'IMDE, proposa 
al Ple l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Disoldre, amb efectes del dia 31 de desembre de 1995, 
l'Organisme autònom local denominat  "Institut Municipal  de l'Esport" 
(IMDE), establint com a nova  forma de gestió del servei la prevista en l'article 
85.3.a) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim 
Local,  consistent en la gestió directa per part  d'aquesta Entitat. 
 
 Aquesta disolució implicarà la disolució automàtica dels seus 
òrgans de govern amb els mateixos efectes. 
 
 Segon.- Iniciar el correspoenet expedient de  modificació de 
l'Organigrama municipal, amb l'objecte d'incloure el nou servei en 
l'organització de l'Ajuntament. 
 
 Tercer.-  Incorporar  a  l'Inventari  de  Béns   de l'Ajuntament,  els  
que figurin en l'Inventari de  Béns  de l'Institut el dia 31 de desembre de 1995. 
 
 Quart.- Deixar sense efecte a partir del dia 31  de desembre  de  
1995 els acords d'adscripció de  personal  de l'Ajuntament a l'Institut que a 
continuació es  relacionen, incorporant-los  amb els mateixos efectes a  
l'organització municipal. 
 
Nom                                       Categoria       Lloc de treball 
 
PERTEGAS CASAS, GERARDO              Administratiu       Adm. III IMDE 
CAMPOS FELGUERA, ROSARIO            Administratiu       Adm. II IMDE 
TEOFILO ARMERO, ADRIAN                  Subaltern        Subaltern IMDE 
RUBIO RIUS, GERARDO                        Subaltern        Subaltern IMDE 
CARRASCO CARDENAS, MANUEL         Tècnic Aux.      Monitor 
GOMEZ GOMEZ, VICTORIANO              Tècnic Aux.      Resp. Monitors  
 
 
 Cinqué.-  Aprovar la subrogació de l'Ajuntament  en els  següents 
contractes laborals suscrits entre  treballadors i l'IMDE: 
 
Nom  Lloc de Treball 



 
PEREZ SOTELO, GUALBERTO (Exced.)   Director I.M.D.E. 
FOLQUE VIÑAS, MERCE                Administratiu II 
GUEVARA SILVA, GINES               Responsable Instalació 
VIZCAINO CARRASQUERO, SANDRA       Aux. Admva. 
GONZALEZ TOMAS, Mª ANGELES         Aux. Admva. 
COMPTE ROSO, JAIME                 Subaltern 
GUILLEN FRIAS, FRANCISCO (Exced.)  Subaltern 
LOZANO JIMENEZ, FRANCISCO          Subaltern 
MILLAN PEREZ, PEDRO                Subaltern 
RIBERO MUÑOZ, ISABEL               Subaltern 
GOMEZ GONZALEZ, PEDRO AGUSTIN      Subaltern 
GARCIA MENDEZ, FRANCISCA           Subaltern 
FERRON SANCHEZ, FRANCISCO          Subaltern 
MARIN ORDOÑEZ, MIGUEL              Subaltern 
SUAREZ MENDEZ, ALFREDO             Subaltern 
LLUCH SAURA, ANA MARIA (Exced.)    Tec. Monitor Esports 
CASTILLO CONCA, NURIA              Tec. Monitor Esports 
SANCHEZ MARTIN, RAFAEL             Tec. Aux. Activitats 
PALLARES TORREGROSA, MANUEL        Encarregat 
ANDRADES HEDRERA, LUIS             Encarregat 
FERRER CIVIT, JOAN                 Resp. Tècnic 
ROVIRA YAGUEZ, JAUME               Director Piscina 
FERREIRA RODRIGUEZ, FRANCISCO      Auxiliar de Serveis 
 
 Sisè.- Realitzar les operacions comptables necessàries per tal 
d'incorporar a la comptabilitat pressupostària i al patrimoni de l'Ajuntament 
els saldos pressupostaris  i no pressupostaris, així com l'actiu i el passiu 
patrimonial a  31 de desembre de 1995, derivats dels drets i béns i  de les 
obligacions dels quals sigui titular l'IMDE, en  particular  l'eliminació  de  les  
operacions  internes  (saldos deutors  i creditors entre l'IMDE i l'Ajuntament), 
la  conversió  de la codificació pressupostària de l'IMDE per  tal d'integrar-la  a 
la de l'Ajuntament i la cancel.lació  dels comptes  corrents  que tingui oberts  
l'IMDE  amb  entitats financeres,  així com la cancel.lació de les  bestretes  de 
caixa fixa constituïdes a l'IMDE. 
 
 Setè.- Aprovar la subrogació de l'Ajuntament en els contractes   que  
l'IMDE  tenia  subscrits  amb  els   con-tractistes que figuren en la relació 
annexa a aquest acord. 
 
 Respecte  de  les  relacions  contractuals  que  es formalitzin  per  
l'IMDE durant el  període  comprès  entre l'adopció  del present acord i el 31 
de desembre  de  1995, l'esmentada subrogació haurà de fer-se constar, tant 
en  el Plec  de Condicions particulars, com en  els  corresponents documents 
contractuals. 



 
 Vuitè.-  Comunicar  el present acord  a  l'Institut esmentat, als 
Departaments de Personal, Intervenció, Tresoreria i Contractació i Patrimoni 
d'aquest Ajuntament,  així com al presonal de l'IMDE afectat, pel seu 
coneixement, i a efectes  que  per  cadascun  dels  Departaments  municipals 
competents  s'impulsin les activitats previstes en el  present acord." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  en la qual es posen de manifest els 
motius que han impulsat  a la dissolució de l'Institut Municipal d'Esports,  
organisme que  al seu dia va jugar un paper molt important,  pren  la paraula  
el  Portaveu del Grup  Municipal  d'IC-Els  Verds, senyor  Frederic Prieto i 
Caballé, per manifestar que  comparteixen  aquesta proposta, prova de la qual 
cosa, és  que en  el seu programa polític en el últimes eleccions  estava 
prevista  aquesta mesura, assenyalant que no  obstant  això plantejaven dues 
alternatives, o bé un organisme tècnic,  o bé  la  creació d'un Consell 
municipal de  l'esport  com  a òrgan de participació, aspecte que no cobria 
l'organització actual perquè en els seus òrgans de govern no havia  
participació dels ciutadans. 
 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula el  President-
Delegat de la Comissió Informativa de  l'Area de  Serveis a la Persona, senyor 
Vicenç Badenes i  Teixidó, per  assenyalar pel que fa al primer tema, que està  
totalment d'acord a crear  una mena de centre de recursos esportius  però que 
ho volen estudiar amb molt  deteniment.  Pel que  fa referència al segon tema, 
explica que a  partir  de gener  s'ha de posar en marxa i ja s'estan  realitzan  
reunions  amb les entitats ciutadanes implicades perquè  sigui participatiu. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del  PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per  congratular-se  de què l'Equip de Govern tingui el 
projecte de posar en  marxa el  Consell d'Esports, ja que era molt necessari  i  
donarà molta vida a l'esport de la ciutat. 
 
  Després d'això se sotmet a votació la moció, i és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 18.-  Aprovació de la concessió d'una  subvenció  a l'Assemblea  
Provincial del Poder Popular de l'Havana,  com cooperació  a  la 
construcció d'un centre  sanitari  en  la ciutat de Mariel. 
 



       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist que la Assemblea Provincial del Poder Popular de  la Habana, 
representada pel seu President, senyor  Irán González  Pérez, té en projecte 
realitzar una activitat  de cooperació amb el municipi cubà de Mariel, en la  
construcció d'un centre sanitari. 
 
 Atès que com a conseqüència d'això, i vist  l'interés públic de 
l'esmentat projecte, en concret per l'objecte perseguit per aquest de fomentar 
la construcció d'un centre sanitari, aquest Ajuntament considera convenient  
col.laborar  en l'esmentat projecte mitjançant la  concessió  d'una subvenció.  
Considerant que l'esmentada subvenció es  troba prevista  singularment al 
Pressupost de la  Corporació  pel present exercici econòmic. 
 
 Per  tot això, en ús de les facultats  que  m'atribueixen els articles 
21 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, de Bases  del Règim Local i  24 del Text 
Refós  de  Legislació Local,  R.D.L.  781/1986, de 18 d'abril,  aquesta  Alcaldia 
proposa al Ple l'adopció dels següents  
  

A C O R D S 
  
 Primer.-  Concedir  una subvenció de  tres  milions (3.000.000) de 
pessetes a la Assemblea Provincial del Poder Popular de la Habana destinada a 
la construcció d'un Centre Sanitari a la ciutat cubana de Mariel. 
 
 Segon.- Notificar el present acord a la  Assemblea Provincial del 
Poder Popular de la Habana fent-los  constar la seva obligació de justificar 
l'aplicació de la subvenció en els termes previstos al Reglament Municipal 
Regulador de l'Activitat de Foment, o de tornar el seu import en el  cas que el 
projecte subvencionat no es porti a efecte." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes  i Teixidó, en la que posa de manifest que el pròxim  
dimarts, 25 persones de Cornellà es traslladaran a la ciutat  cubana de  
Mariel, per a la inauguració d'aquest centre  sanitari, entre els quals es troben 
cinc regidors, intervé el  senyor Alcalde,  José  Montilla Aguilera, per  
assenyalar  que  el viatge se'l paga cada una de les persones de la seva pròpia 
butxaca. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació la moció, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 



 
 
 
 19.-  Aprovació de la concessió d'una subvenció  al Consell de la 
Joventut i la Infància de Cornellà, destinada a la cooperació de la entitat 
en la construcció d'un centre sanitari en la ciutat de Mariel. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist  que el Consell de la Joventut i la  Infància de  Cornellà, 
representat per la seva  Presidenta,  senyora Araceli  Aranda  Parrilla,  té en  
projecte  realitzar  una activitat de cooperació amb el municipi cubà de Mariel,  
en la construcció d'un centre sanitari. 
 
 Atès   que  com  a  conseqüència  d'això,  i   vist l'interés  públic  de 
l'esmentat projecte, en  concret  per l'objecte  perseguit per aquest de fomentar 
la  construcció d'un  centre sanitari, aquest Ajuntament  considera  
convenient  col.laborar  en l'esmentat  projecte  mitjançant  la concessió  
d'una  subvenció.  Considerant  que  l'esmentada subvenció  es troba prevista 
singularment al Pressupost  de la Corporació pel present exercici econòmic. 
 
 Per   tot  això,  en  ús  de  les   facultats   que m'atribueixen  els  
articles  21 de la llei  7/1985,  de  2 d'abril,  de Bases del Règim Local i  24 del 
Text Refós  de Legislació  Local, R.D.L. 781/1986, de 18 d'abril,  aquesta  
Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents  
  

A C O R D S 
 
 Primer.-  Concedir una subvenció d'un  milió  vuit-centes mil 
(1.800.000) pessetes al Consell de la Joventut i la  Infància de Cornellà, 
destinada a la  construcció  d'un Centre Sanitari a la ciutat cubana de Mariel. 
 
 Segon.- Notificar el present acord al Consell de la Joventut i la 
Infància de Cornellà fent-los constar la seva obligació de justificar l'aplicació 
de la subvenció en  els termes previstos al Reglament Municipal Regulador de  
l'Activitat de Foment, o de tornar el seu import en el cas  que el projecte 
subvencionat no es porti a efecte." 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area de Serveis a la Persona, 
senyor Vicenç Badenes  i Teixidó, se sotmet a votació, i és aprovada per  
unanimitat dels assistents. 
 



 
 
 
 20.- Designar representants d'aquest Ajuntament  en el  Consell  
Territorial de la  Propietat Immobiliària  de Barcelona (àmbit 
Metropolità). 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist el punt quinzè de l'Ordre dictada pel  Ministeri d'Economia i 
Hisenda el dia 20 de desembre de 1989, en virtut  del  qual  els representants  
de  les  Corporacions Locals en els Consells Territorials de la Propietat 
Immobiliària han de ser renovats en la seva totalitat, dins  dels 4  mesos 
següents a la celebració de les eleccions  locals, d'acord  amb  el  procediment 
de  designació  establert  en aquesta. 
 
 Atès que s'ha produït la renovació dels membres  de les   
Corporacions  Locals,  com  a  conseqüència   de   la celebració  d'eleccions 
convocades mitjançant Reial  Decret 489/95, de 3 d'abril, motiu pel qual el 
Consell Territorial de   la   Propietat  Immobiliària   de   Barcelona   (àmbit 
Metropolità), va iniciar el procediment previst en el  punt onzè  de  l'esmentada  
Ordre  per  a  procedir  a  la  seva renovació. 
 
 Atès  que  efectuades les  votacions  i  escrutades aquestes, aquest 
Ajuntament, segons notificació del Consell de  14  de  novembre d'enguany, ha  
sigut  escollit  per  a representar   als  Ajuntaments  compresos  en  l'àmbit   
de competència  d'aquest en l'esmentat òrgan, la qual cosa  fa necessari 
procedir a la designació de les persones que, amb caràcter de titular i suplent, 
han de representar a aquesta Entitat en l'esmentat Organisme. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposa 
l'article 11.c) de l'Ordre Ministerial de 20 de desembre de 1989, proposa al Ple 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Designar representants d'aquest Ajuntament en  el Consell 
Territorial de la Propietat Immobiliària  de Barcelona (àmbit Metropolità), als 
Regidors següents: 
 
 - Titular: Ramon Salabert Parramon 
                   Tinent d'Alcalde de  Planificació,  Eco-  
                   nomia i Hisenda. 
 



 - Suplent: Antonio Balmón Arévalo 
                   Tinent  d'Alcalde  de  Règim  Interior i 
                   Governació. 
 
 Segon.-  Comunicar  el present acord  als  Regidors afectats,  així 
com al Consell Territorial de la  Propietat Immobiliària de Barcelona (àmbit 
Metropolità), a través del seu   Secretari,   mitjançant   certificació   
acreditativa d'aquest,  fent-li  constar  que  el  representant  suplent designat 
per aquest Ajuntament podrà sustituir al  titular, amb  plenitut de drets, en 
els casos  d'absència  d'aquest, sense necessitat de previ i especial 
apoderament." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 
 
         
 21.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per  realitzar els precs i preguntes següents: 
 
 1.-  Que en la vorera ampliada que hi ha al  carrer Salvador  
Allende, davant el parvulari, s'aparca a banda  i banda  i  no es pot passar, la 
qual  cosa  és  especialment perillosa quan surten els nens de col.legi, motiu 
pel  qual s'hauria de probibir aparcar en aquesta vorera. 
  
 2.-  En  el carrer  República  Argentina  cantonada carrer Mossèn 
Andreu, considera que les obres que s'han fet són  perjudicials perquè 
impedeixen que passin els  cotxes, ja  que  s'ha produït un estrenyiment de la  
calçada,  cosa que, al seu parer, hauria d'implicar la prohibició  
d'estacionament per deixar dos carrils de sortida i un d'entrada. 
 
 3.-  Recollint les peticions dels veïns  del  barri d'Almeda, sol.licitar 
que s'ampliïn el nombre de parades de l'autobús que ve de l'Almeda, posant 
una parada en la  zona de dalt, un cop passat el pont. 
 
 4.- Preguntar quin és el criteri de l'Ajuntament en relació  amb el 
planejament del carrer Alps, pel que  fa  a l'adquisició  de  terrenys, en el 
sentit de  si  es  pretén expropiar o  adquirir sense expropiar per mitjà de 
l'empresa municipal EMDUCSA, perquè sembla ser que aquesta empresa està  
trucant als propietaris de la zona, oferint-los  comprar les seves propietats per 



una quarta part del seu valor cadastral, la qual cosa, al seu parer, és 
impresentable, ja que una societat municipal ha d'actuar com si ho fes 
directament  l'Ajuntament,  i per tant oferint com a  mínim  els valors 
cadastrals. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo,  per, en relació amb els dos 
primers temes plantejats pel  senyor Rosas,  manifestar  que  el carrer  
Salvador  Allende  està pendent d'una actuació d'ordenació del sector que 
inclou el tram  de la torre de la Miranda, fins a l'INSS, i fins  ara no  s'ha  
pogut fer res més  per  problemes  pressupostaris perquè estava previst el 
reasfaltat previ, sense  perjudici que comparteix les consideracions del senyor 
Rosas. Pel que fa  referència al tema del carrer República  Argentina,  el senyor 
Balmón assenyala que ara s'estan fent obres  d'urbanització i ampliació de 
voreres i s'està estudiant també la seva ordenació, ja que hi ha dues o tres 
variables a  estudiar,  per la qual cosa, quan s'acabi l'obra, es posarà  en 
marxa la millor opció.  
 
 Pel  que  fa referència al tema  de  l'autobús,  el senyor  Balmón 
informa que està pendent de celebrar-se  una reunió a principis d'any per 
plantejar no sols aquest  tema sinó  també  el  recorregut  de  l'autobús,  amb  
l'objecte d'aproximar  els veïns d'Almeda als serveis del barri  centre. 
 
 Seguidament intervé el  senyor Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
assenyalar que l'altre tema plantejat pel senyor  Rosas, és un tema que s'ha de 
plantejar en el  Consell  d'Administració d'EMDUCSA, i es pot fer per mitjà  de 
la  societat,  recordant que l'Ajuntament  està  obligat  a comprar  al millor 
preu possible, ja que les plusvàlues  de l'acció urbanitzadora redunden en 
favor de tots els  ciutadans. Això no vol dir no obstant, continua dient el  
senyor Alcalde, que si no volen vendre aquests propietaris,  ningú els  hi  
obliga, però en aquest cas  hauran  d'assumir  els costos  d'urbanització,  
assenyalant  finalment  el  senyor Alcalde,  que  efectivament no està previst  
expropiar  terrenys  a ningú en aquella zona, sense perjudici de què  és legítim  
que l'Ajuntament vulgui adquirir propietats en  la zona, per garantir 
l'urbanització. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal d'IC-
Els Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per expressar la seva preocupació 
en relació amb les  mesures  de trànsit que s'estan adoptant en el barri Centre  
en el seu conjunt, perquè suposen modificacions d'allò que  en el seu moment 
es va aprovar i tenen la impressió que aquestes  mesures,  no siguin les 
úniques possibles  o  les  millors,  ja que la seva impressió és que aquesta  
zona  està pitjor comunicada en aquests moments que abans de l'adopció 
d'aquestes, ja que quan es va en cotxe, sinó s'encerta a la primera, el trànsit 
viari se l'enduu fora de la ciutat. 



 
 Això és especialment greu, continua dient el senyor Prieto,  perquè  
s'han adoptat aquestes mesures  sense  cap informació a l'oposició ni als 
ciutadans, i sense cap debat previ,  la qual cosa no és correcta ja que per  
exemple  el tema  del traçat dels autobusos, planteja situacions  noves que per 
al seu grup no són assumibles. 
 
  Per  tots aquests motius el senyor  Prieto  demana que se solucioni  
aquest tema a partir del coneixement dels estudis  que estan en marxa sobre 
aquesta  problemàtica,  i planteja  la possibilitat que s'obri un període d'estudi  
i debat d'aquest tema. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula el  Portaveu del 
Grup Municipal Socialista, senyor  Antonio Balmón Arévalo, per assenyalar 
que com a reflexió la intervenció  del  senyor Prieto és respectable, però que  
en  la Comissió  Informativa s'han discutit aquests temes  algunes vegades.  
Pel  que fa referència  als  diferents  punts  de vista sobre les mesures de 
circulació del barri Centre,  el senyor  Balmón diu que en el seu dia ja va 
explicar que  es va partir de dos treballs realitzats un per una  enginyeria i un 
altre per l'Entitat Metropolitana del Transport.  Així mateix ja va explicar en el 
seu dia que s'estava  elaborant un pla, a diferència d'altres Ajuntaments, 
sobre la problemàtica  de la circulació i de les actuacions de la  Guàrdia 
Urbana al respecte, que espera que estigui fet a finals  de febrer,  i  es pugui 
discutir per tots,  recordant  que  en aquest  tema es poden incloure totes les 
reflexions  possibles,  però  les  decisions que s'han  pres  deriven  d'una 
reflexió  dels dos últims anys. Pel que fa referència a  la problemàtica de 
l'autobús, el senyor Balmón recorda que  ja va  explicar  en la Comissió 
Informativa el  resultat  d'un estudi i el fet que s'han anat adoptant mesures 
en  consens  amb  les associacions de veïns, que primen les xarxes  viàries que 
han de acumular el trànsit interurbà davant de les que han d'acumular el 
trànsit urbà. 
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de  CiU,  senyor 
Ramon Blanco Lorenzo,  per  realitzar  els precs i preguntes següents: 
 
 
 1.-  Fa  15 dies que en les paredes noves  de  Sant Ildefons 
l'Ajuntament està permetent que es pinti a pistola quan això és tòxic. 
 
 2.- Ja que en el mercat de Sant Ildefons, la  Generalitat  ha denegat 
la subvenció, al menys, quan es  pinten els  tubs,  que es galvanitzin primer  
de  forma  correcta, perquè després la pintura, si estan ben preparats, es 
pugui realitzar correctament, perquè sinó és llençar els diners. 
 
 3.- Realitzar una queixa, ja que en aquestes  eleccions  el butlletí 



d'informació municipal ha servit  d'instrument de propaganda del Partit 
Socialista, doncs s'enviava a alguns bars juntament amb el programa polític 
del PSC. 
 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde, José  Montilla  Aguilera per 
a, en relació amb aquesta última  queixa, manifestar que això és rotundament 
fals, i que el màxim que ha pogut ocórrer és que hi hagués coincidència en la 
bústia en rebre el butlletí amb el programa polític, la qual  cosa no  vol dir que 
es repartís conjuntament,  assenyalant  que això  no es pot dir sense proves, i 
recordant que  el  grup socialista sí que té proves que això no és cert. 
 
 
 Pel  que  fa referència als  temes  plantejats  pel senyor Blanco en 
relació amb la pintura, el senyor  Alcalde assenyala  que no té coneixements 
de pintura i que  prendrà nota  perquè  per  part del regidor d'Obres  es  
demani  un informe tècnic. 
 
 Finalment  intervé  el Regidor del  Grup  Municipal d'IC-EV, senyor 
Ignacio Florez Barrón, per sol.licitar  que s'aprofitin  les  dues cares en els 
reculls de  premsa  que efectua l'Ajuntament, amb l'objecte de gastar menys  
paper, ja  que és absolutament innecessari que s'utilitzi  tot  un foli per fer 
constar una petita notícia de premsa.        
 
 
 
 
 

ASSUMPTES URGENTS 
 
 Tot  seguit es fa avinent que hi ha  assumptes  que  tot  i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la  seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda   per  unanimitat,  declarar-los  d'urgència,   de 
conformitat  amb el que disposa l'article 47.2,  del  Reial Decret  Legislatiu  
781/1986, de 18 d'abril, i es  passa  a tractar els assumptes següents: 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 22.- Rectificar d'ofici l'error material sofert  en l'acord plenari 
de data 28 de setembre d'enguany,  referent a  l'aprovació del Text Refós 
del Pla Especial  d'Ordenació Urbana "Sector Almeda". 
 



       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emès, en data 28 de novembre  1995, per la senyora 
Mª Luz Araujo Cantón, Arquitecta  Municipal, del qual es despren que existeix 
error material a la  documentació  gràfica  que formava part de l'acord del  Ple  
de data  28 de setembre, pel qual s'aprovà el Text  Refós  del Pla Especial 
d'Ordenació Urbana "Sector Almeda" de Cornellà de  Llobregat,  en el sentit 
que " ... en  la  transcripció gràfica, s'haurà de corregir l'alineació de l'unitat  
d'actuació  núm. 1 que afecta als plànols núm. P.D, P.01,  P02, P03 i al grafiat 
de la mateixa reflectit en l'article 30 de la Memòria apartat: Unitat d'actuació 
U.A.1.", afegint que: "...  es  marcarà en les zones de  remodelació  (Clau  14b) 
l'ocupació  màxima de la parcel.la neta i el quadre  de  no variació del sostre 
màxim." 
 
 Atès  el  que  disposa l'article  105  de  la  Llei 30/1992,  de  26  de  
novembre, de  Règim  Jurídic  de  les Alministracions  Públiques i del 
Procediment  Administratiu Comú,   l'Alcalde-President  proposa  a  
l'Ajuntament   Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Rectificar d'ofici l'error material detectat al  dispositiu  primer 
de l'acordpPlenari, de  data  28  de setembre, pel qual s'aprovà el Text Refós 
del Pla  Especial d'Ordenació  Urbana "Sector Almeda", donant  conformitat  a 
les  modificacions  gràfiques assenyalades en  el  paràfrag primer de la part 
expositiva del present acord,  proposades per l'Arquitecta Municipal." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació, i és  
aprovada per majoria absoluta dels assistents, amb l'abstenció  dels Regidors  
del Grup Municipal del PP, senyors  Amador  Rosas Outes,  Mª  Isabel 
Espinosa Fernández i  Francisco  Sánchez Granada.  
 
 
 
 
 23.-  Rectificar d'ofici l'error material  detectat en l'acord 
plenari de data 28 de setembre d'enguany,  referent a l'aprovació del Text 
Refós de la Modificació del Pla General Metropolità que comporta el Pla 
Especial del Sector Almeda. 
 
 



       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'informe emès, en data 28 de novembre  1995, per la senyora 
Mª Luz Araujo Cantón, Arquitecta  Municipal, del qual es despren que existeix 
error material a la  documentació  gràfica  que formava part de l'Acord del  Ple  
de data 28 de setembre, pel qual s'aprovà el Text Refòs de  la Modificació del 
Pla General Metropolità que comporta el Pla Especial  del Sector Almeda, en el 
sentit que " ...  Encara que l'illa delimitada pels carrers Marià Fortuny,  
Passatge Salamanca, Camp de l'Empedrat i Zamora no està afectada per la 
citada modificació, però està dintre de l'àmbit del  Pla Especial  que es tramita 
conjuntament, en el que es  corregeix  l'alineació de les edificacions  que 
donen al  carrer Marià Fortuny, de la citada illa, degut a un error material en 
la transcripció gràfica dels plànols, els plànols núm. 5 i  núm.  6 de la 
Modificació s'han de  corregir  perquè  no indueixen a error d'interpretació". 
 
 Atès  el  que  disposa l'article  105  de  la  Llei 30/1992,  de  26  de  
novembre, de  Règim  Jurídic  de  les Alministracions  Públiques i del 
Procediment  Administratiu Comú,   l'Alcalde-President  proposa  a  
l'Ajuntament   Ple l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.- Rectificar d'ofici l'error material detectat al  dispositiu  primer 
de l'acord plenari, de  data  28  de setembre, pel qual s'aprovà el Text Refós de 
la Modificació del  Pla General Metropolità que comporta el  Pla  Especial del  
Sector  Almeda de Cornellà, donant conformitat  a  les modificacions gràfiques 
assenyalades en el paràfrag  primer de  la  part expositiva del present acord,  
proposades  per l'Arquitecta Municipal." 
 
         
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, pren la paraula el 
Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per  
preguntar en què afecta a la zona, contestant el senyor Martínez  que no 
implica noves afectacions de terrenys. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació, i és  aprovada per  majoria 
absoluta dels assistents, amb l'abstenció  del  Regidors  del Grup Municipal 
del PP, senyors  Amador  Rosas Outes,  Mª  Isabel Espinosa Fernández i  
Francisco  Sánchez Granada.  
 
 
 



         
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una  hores  i trenta-cinc 
minuts, signant la  present  acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la 
Secretària  General, que ho certifico. 
         


